
 
 
 
 

      Lelystad, 11 september 2019 
 
Aan:  College van Burgemeester en Wethouders 
Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 36 RvO mbt. Afspraken Hiswa te water 
 
Afgelopen weekend was de tweede editie van Hiswa te water in Lelystad, een prima evenement 
voor de stad. In de discussies voorafgaand aan de verplaatsing van Hiswa te water van 
Amsterdam naar Lelystad is steeds sterk benadrukt dat dit evenement een positieve betekenis 
zou kunnen hebben voor Lelystadse ondernemers en dat zij actief daarbij betrokken zouden 
worden (voor zover de gemeente daarin een rol speelt). Wij kregen dit weekend signalen van 
verschillende ondernemers dat de gemeente op dat punt belangrijke steken heeft laten vallen.  
Het leidt ons tot de volgende vragen ex. art. 36 van het Reglement van Orde: 
 
Over de gebrekkige communicatie: 
1. Bij de eerste editie van Hiswa te water zou door de gemeente aan de horeca - ondernemers 

van Bataviahaven een evaluatie met hen van de gang van zaken zijn toegezegd. Die is er niet 
geweest. Klopt dat? En als dat zo is, waarom is dat niet gebeurd? 

2. Klopt het dat voorafgaand aan de editie van dit jaar in het geheel geen overleg / afstemming is 
geweest met de betreffende horeca - ondernemers? Waarom niet? 

3. Kunt u toezeggen dat u de betreffende ondernemers bij de volgende editie van dit evenement 
volwaardig betrekt? 

De terreininrichting was zodanig dat er voor de (permanente) terrassen van Bataviahaven een 
volledig gesloten witte muur was opgetrokken, die zelfs doorliep tot voorbij de hoek richting 
parkeergarage, zo dat bezoekers van het evenement de horecagelegenheden niet eens fatsoenlijk 
konden waarnemen. De VOC-garage was “omgedoopt” tot VIP-garage. Voor de vaste gebruikers 
was geen alternatieve oplossing georganiseerd. En (uiteraard) was haven niet beschikbaar voor 
passanten. Naar aanleiding hiervan: 
4.  De ondernemers (niet zijnde de cateraar van het evenement) gaven in gesprek met ons aan 

dat zij een aanmerkelijke daling van hun omzet te verwerken hadden als gevolg van het 
ontbreken van passanten, de geslotenheid van het terrein, maar ook de verstoring van het 
uitzicht en niet in het minst de gebrekkige bereikbaarheid voor klanten vanuit de stad. Bent u 
zich bewust dat dit evenement hen zo schade berokkent? 

5. Bent u zich bewust dat het hierbij niet gaat om een weekend, maar vanwege de op- en 
afbouwperiode bijna drie weken? 

6. Is dit niet strijdig met de doelstelling om Lelystadse ondernemers volop bij dit soort 
evenementen te betrekken en hen zo er van mee te laten profiteren? 

7. Zij droegen naar ons zelf eenvoudige ideeën aan voor verbetering, waardoor de Hiswa geen 
nadeel ondervindt maar zij op een normalere manier kunnen functioneren in deze periode. 
Bent u bereid om met hen  en uiteraard de Hiswa – organisatie in gesprek om tot een 
gezamenlijk gedragen oplossing te komen? 

8. Zo nee, waarom niet? En zo ja: dan verzoeken wij u over de resultaten van dit overleg tijdig 
voor de volgende editie van Hiswa te water de raad te informeren 
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